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САВЕТ РОДИТЕЉА 

ОШ „ВУК КАРАЏИЋ“ 

УЛ. ЈАДРАНСКА ББ 

17530 СУРДУЛИЦА 

ТЕЛ/ФАКС:017/825-950 

ПИБ:100949975 

МАТИЧНИ БРОЈ:07284373 

ДЕЛЛОВОДНИ БРОЈ: 105 

од 31. јануара   2024. годинe 

З А П И С Н И К 

СА ЧЕТВРТЕ  СЕДНИЦE САВЕТА РОДИТЕЉА  

ОШ „ВУК КАРАЏИЋ” У СУРДУЛИЦИ,  одржане дана 31. јануара 2024. године, са 

почетком  у 18.00 часова,  у наставничкој канцеларије  школе 

 

         Седници присуствује укупно 28 чланова Савета, што је већина од укупног 

броја (41  представника одељења нижих и виших разреда – по један представник у 

32 одељења и по два представника родитеља у 4 комбинована одељења - 8 чланова,  

и један представник групе ППП, што је укупно 41 члан Савета родитеља),    

директор школе Драгана Нешић, помоћник директора Ирена Антић, стручни 

сарадник  Маја Стошић, секретар школе  Јелена Богдановић (у прилогу: потписи 

присутних чланова савета родитеља). 

 Записник води секретар школе.  

Председник Савета родитеља Ђорђе Станковић предлаже следећи   

      ДНЕВНИ РЕД: 
1. Усвајање Записника са 3. седнице Савета родитеља; 

2. Анализа успеха и дисциплине ученика на крају првог полугодишта и мере за 

побољшање успеха;  

3.  Сарадња родитеља и наставника; 

4. Упознавање са Смерницама за употребу мобилног телефона, електронског 

уређаја и другог средства у доуниверзитетском образовању које је донео Завод 

за вредновање квалитета образовања и васпитања децембра 2023.године; 

5. Разматрање питања  безбедности ученика током боравка у школи; 

6. Разматрање питања исхране ученика у школи; 

7. Разматрање текућих питања; 

 

  Председник ставља на гласање предлог за усвајање предложеног дневног 

реда. Након гласања председник је констатовао да је једногласно  усвојен 

предложени дневни ред. 

 

1) Председник отвара прву тачку дневног реда и  упознаје чланове Савета  са 

садржином записника са 3. седнице Савета. (Записници су сачињени у писаној 

форми и одштампано је  30 истоветних примерака који су  подељени присутним 

члановима - у прилогу.) 

Председник СР ставља предлог за усвајање записника са 3. седнице Савета  на  

гласање. Након гласања једногласно је донета  

О Д Л У К А 
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о усвајању записника са 3. седнице  Савета родитеља, одржане  28.  11.  2023.г. 

2) Председник прелази на другу тачку дневног реда и даје реч  помоћнику 

директора Ирени Антић. 

Помоћник директора износи Извештај о анализи успехa и дисциплинe 

ученика на крају првог полугодишта. (Извештај  у прилогу). 

 Директорка се јавља за реч.  

 Директор: ,,Успех није задовољавајући а и диспциплина такође. Што  се 

диспциплине тиче мере су доста пооштрене од стране Министарства просвете. О 

томе имате прилике да слушате и на телевизији шта све Министарство налаже и 

предлаже. Тек је почетак и што се дисциплине тиче тек је је почетак, али су данас 

наставници коментарисали и ја сам данас дежурала на горњем спрату и не знам 

шта је са децом. Поједини ученици шутирају ранчеве друговима, насилни су  и ја 

бих одмах прешла на трећу тачку везану са сарадњу родитеља и ученика”; 

  
3) Председник прелази на трећу тачку дневног реда и даје реч директору школе. 

Директор: ,,У целини гледано, имамо добру сарадњу са родитељима. Међутим 

имамо и неке екстремне случајеве где се стварно питамо да ли је проблем у деци 

или је проблем у родитељима. Ја сам данас присуствовала ситуацији где је моја 

колегиница умало могла да доживи инфаркт. Ми смо данас имали ситуацију и сва 

срећа што је био телефонски разговор, јер да је био уживо вероватно би неко од нас 

добио батине јер, забога, ко смо ми да узмемо детету телефон. И још једну ствар 

коју не можемо да разумемо да родитељи прескоче разредног старешину, као 

небитну личност и директно иду код директора. Одељењски старешина је прва 

станица и не може родитељ да сматра наставника неспособним. Мора да постоји 

поштовање уласком у школу од стране родитеља према свим запосленим радицима 

школе. Јесу то изузеци али то одузима енергију. У целини имамо добру сарадњу са 

родитељима, нарочито са вама, са саветом родитеља.  

 

4) Председник прелази на четврту тачку дневног реда и даје реч директору 

школе. 

Директор упознаје присутне да Смерницама за употребу мобилног 

телефона, електронског уређаја и другог средства у доуниверзитетском образовању 

које је Завод за вредновање квалитета образовања и васпитања донео децембра 

2023.године; Директорка додаје да јој је жао што Одлука Савета родитеља о 

забрани ношења мобилних телефона, коју је Савет донео већином гласова кроз 

спроведене анкете, не може да се примењује управо због ових смерница које су до 

детања предвиделе начин на који се употребљава мобилни  телефон у школи.  

Јавља се за реч секретар, која  упознаје присутне са одредбама Смерница, 

као и са моделом новог правилника о употреби мобилног телефона, електронског 

уређаја и другог средства. Она такође додаје да је на семинару који је одржан 

децембра у Нишу упознала  предаваче  Министарства просвете, и то  републичку 

просветну инспекторку и координатора за рад секретара школа, како је Савет 

родитеља на своју иницијативу анкетирао родитеље и донео одлуку о забрани 

ношења мобилних телефона у школи и  како су оне похвалиле цео поступак и рад 

савета. Оне су нам тад назначиле да ипак морамо да сачекамо Смернице и да ово 

питање уредимо на основу  Смерница које ће донети Завод за вредновање 

квалитетеа образовања и васпитања. Секретар школе је поделила три примерка 

правилника  присутним члановима да га погледају и прочитају и назначила им да 
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ће Школски одбор овај правилник донети до краја фебруара и да ће школа овај акт 

објавити на сајт школе, како би родитељи могли да буду упознати са њим.  

Директорка обавештава родитеље да могу да прате сајт школе и да 

родитељима одељења чији су представници такође пренесу да прате сајт школе јер 

се на сајту школе редовно објављују и ажурирају подаци и имате све новине. 

 

5) Председник прелази на пету тачку дневног реда -  Разматрање питања  

безбедности ученика током боравка у школи и даје реч директору школе. 

 

Директор школе:,,Ваша одлука о забрани паркирања аутомобила на улици 

испред главног улаза  се не поштује и јако смо сви забринути за безбедност деце јер 

је деци стварно доведена у питање безбедност и изложена су  ризикичној 

ситуацији. Ми смо ти који стојимо између аутомобила да би деца прошла”. Пре 

свега, директорка мисли на ученике млађих разреда. ,,Ја прошле недеље први пут у 

животу нисам знала како да одреагујем, кад је родитељ довезао своје дете за 

преподневну смену а  учитељ га је само замолио да се мало повуче горе јер су деца 

била преко пута у продваницу, да би учитељ могао да их види. Родитељ је учитеља 

тако опсовао само зато што га је учитељ замолио да помери кола, а онда се десило 

то да је његова ћерка пала иза кола и буквално се подвукла иза кола.  Одлука се не 

поштује. Питала сам полицајце зашто не реагују. Полицајка Радојка реагује, али 

она буде у мањини и буде окарактерисана да се прави паметна. Мора да се поштује 

одлука да нема заустављања и паркирања. Неки родитељи сами доводе безбедност 

своје и друге деце у питање.Да ли да ову одлуку ви преобликујете и преиначите и 

изнова подсетите родитеље. Како да се санкионише родитељ који је не поштује и 

да изнова подсетите родитеље на ову забрану.” 

Председник додаје да је ово већ пети пут како Савет родитеља доноси ову 

одлуку и да не постоје  никакви инструменти на располагању. 

Директорка: ,,Што се тиче безбедности у школи за ученике млађих  разреда 

могу да кажем свака част.  Једино што хоће некад да трче кроз ходник, па их 

опоменемо чисто да не падну. А старији разреди, код њих мора дежурство са 

отвореним вратима, да би њихова безбедност била осигурана. Овим ученицима 

свашта падне на памет”. 

Помоћник директора Ирена Антић додаје да је дежурни наставбик увек у 

ходнику и однос ученика према дежурном наставнику и помоћном  раднику  је 

крајње непоштовање. Толико вулгарности у изражавању, да некад и пред нама 

псују. 

Председник Савета родитеља пита зашто се такво понашање не 

санкционише. 

Директорка додаје да су деца санкицонисана са двојком и тројком из 

владања и некад имамо осећај да некад буде после изречене мере још горе, јер то 

њих ништа не дотиче. Дешава се да дође родитељ те деце који објашњава да то 

нисмо требали да радимо и да ће кажњавање лоше да утиче на дете. 

Родитељи додају да је проблем и у појединим родитељима који штите децу, 

а да их притом нису добро васпитали и да се због тога тешко може доћи до 

решавања проблема, јер нема сарадње са таквим родитељима. 

 

6) Председник прелази на шесту тачку дневног реда - Исхрана ученика у 

школи. 
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 Председник констатује да је ужина сада добра.  Континуиран је број деце 

која се хране. Не одступа се од цене  ужине која је уговорена и родитељи су 

задовољни и са квалитетом и ценом ужине.  

 Председник СР: ,,Ми смо на претходној седници донели одлуку да Савет 

родитеља упутути захтев председници општине, односно  Општини за бесплатну 

ужину. Ја сам саставио захтев и  замолио бих  секретара да прочита овај захтев.” 

Секретар чита захтев присутним родитељима (захтев у прилогу). Председник 

додаје да ће захтев да буде прослеђен и пита присутне да ли се слажу са текстом 

захтева. Сви присутни се слажу. 

 

7) Председник прелази на текућа питања. Директорка се јавља за реч. 

 Одељењске старешине ће да вам прочитају на родитељском састанку, а ја ћу 

сада да вас упознам са 8 кључних измена у Закону о основама система образовања 

и васпитања. 

1. Останак ученика у школи: Промена закона забрањује пребацивање насилних 

ученика у другу школу пре окончања васпитно-дисциплинског поступка. Ово осигурава да 

се поступак против насилника оконча, али изазива питања због жртава које могу наставити 

виђање насилника. 

2. Удаљавање и online настава: Насилни ученици удаљавају се из школе и прелазе 

на online наставу пет дана, док су родитељи обавезни пратити овај процес. 

3. Психолошка помоћ у процесу: Уколико се родитељ не одазове позиву школе, 

директор може поставити психолога или педагога у заштиту ученика. 

4. Оцењивање владања: Оцењивање владања постаје део укупног успеха ученика од 

другог разреда основне школе. 

5. Казне за недолично понашање: Увођење казни за унос алкохола, цигарета или 

дроге у школу – суспензија и онемогућавање присуства настави. 

6. Реакција на насиље ван школе: Појачан васпитни рад услед насиља изван школе, 

са циљем да се насилничко понашање измени. 

7. Повећана одговорност родитеља: Родитељи морају активно учествовати у 

васпитном раду са ученицима и бити укључени у процесе избора уџбеника и vannastavnih 

активности. 

8. Високе казне за непоштовање: Казне за родитеље због непоштовања прописа 

могу бити од 10.000 до 100.000 динара, укључујући и казне за озбиљна насилничка 

понашања деце. 

  Председник поставља питање  директорку школе да ли постоји могућност да  

у наредној школској години  засебно или паралелно са страним језицима који се уче, 

омогући и учење Немачког језика.  

 Директорка: ,,Ако бисмо увели још један језик то значи да би наставник 

француског језика који ради 32 године, као и наставник руског остали без посла или 

без дела норме. У оном тренутку кад дође до тренутка да наставница Француског 

језика иде у пензију,  јер је она старија  и има дужи радни стаж од наставника руског 

језика, то би могло. У овом тренутку то не би дозволило ни  
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Министарство просвете, а има доста заинтересованих за похађање Немачког језика, 

много више него за учење Руског и Француског језика. То је лепа идеја.  

Председник је замолио све присутне чланове да преносе све информације са седница  

Савета свом  одељењу и да долазе редовно на седнице. 

  Пошто  нема више питања и предлога председник  закључује  седницу.              

Седница је завршена у 18.45 часова. 

 

 

 
 записничар                                         председник Савета родитеља 

 ЈЕЛЕНА БОГДАНОВИЋ       ЂОРЂЕ СТАНКОВИЋ 
 


